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Redactioneel 

 

Wat was het een 

overweldigend succes! 

Het circus KVS. De 

optocht door het kamp, 

de fantastische 

optredens van de 

kinderen en het 

hilarische spel van de 

sterke mannen/boeven, 

politieman, assistentes 

en clowns. En de 

spreekstalmeester Hans, 

wat een held! Druipend 

van het zweet, teen uit 

de kom, maar vol vuur 

tot het eind. Het was 

twee uur lang genieten.  

 

 

 

Maar belangrijker: het 

was twee uur lang 

saamhorigheid op zijn 

best. Saamhorigheid die 

ook mooi te merken was 

bij het vijfentwintigjarig 

huwelijksfeest van Ralf 

en Joke, maar ook bij de 

ziekenhuisopname van 

Ria van de Kar. Waarover 

later meer van Dave in 

dit bulletin. Het zijn 

momenten waarop 

iedereen trots kan zijn 

KVS-er te zijn.  

 

Ilan, Peter, Merel 

 

Bij de konijnen af 

 

Vlak voor de storm losbarstte, waren alle kinderen 

weer veilig terug van de excursie naar de duinen. 

De kleine KVS-ers gingen er op vossenjacht en 

konijnenjacht. Het verschil volgens Lola en Fiene-

Saar: ,,Drie kilometer volgens mij.’’ 

 

 
 

Paaltjes volgen, bomen volgen, brandnetels 

bekijken en in de bomen klimmen. Dat hoorde er 

ook bij, volgens de kleine experts.  

 

Natuurlijk was er ijs, op het eind. Maar niet voordat 

aan het begin een stevig parcours was gelopen. Op 

touwen en boomstammen. 

 

Maar er werd ook veel geleerd. Met de kleur van 

stenen op zoek naar dezelfde kleur in de natuur. 

,,Ja, dat was zo’’, zegt Lola kortbondig, maar 

zelfverzekerd. 

 

Afijn, alle vrijwilligers: weer superbedankt voor 

deze mooie dagbesteding. Aan de reacties te 

merken hebben de kinderen er van genoten. 

 

Lees meer op pagina 2 >> 
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Lering en vermaak 

 

Op maandag 6 augustus jl  hebben wij een gesprek gehad met vrijwel het 

voltallige bestuur. Aanleiding is dat Lidy in haar hoedanigheid van voorzitter van 

de Beroepscommissie in de afgelopen periode regelmatig benaderd is met de 

vraag of en zo ja, wat te doen tegen bepaald handelen van het bestuur. Waarbij 

het  niet alleen om de kwestie afgang F4 ging maar ook om de wijze van uitzetten 

van het kamp, de (voorlopige) kampindeling, de kampcontrole/handhaving, 

samenwerking etc. 

De Beroepscommissie heeft hierin geen enkele taak maar omdat het in de 

vereniging gonst van klachten, geruchten, roddels en uitingen van onvrede over 

vorm en inhoud van het besturen, is dit gesprek door ons op persoonlijke titel 

aangevraagd waarop door het bestuur welwillend is gereageerd. 

Een aantal bij ons bekende punten hebben we genoemd zoals kampindeling, 

kampcontrole en handhaving, de wijze van communiceren van bestuur met 

leden/donateurs, transparantie met betrekking tot besluitvorming/besluiten en 

het (niet) delegeren van werkzaamheden. 

Ofschoon het bestuur bij monde van de voorzitter heeft laten weten zich in veel 

kritiek niet te herkennen en ons met betrekking tot een aantal punten een andere 

lezing van feiten heeft gegeven, is in ieder geval afgesproken dat het bestuur via 

deze Boulevardpers op een aantal punten helderheid zal proberen te verschaffen.  

We hopen dat daarmee de angel er een beetje uitgehaald wordt. 

 

Peter Römer en Lidy Trompetter 

 

Hartverwarmend 

 

De familie van de Kar bedankt alle KVS-ers voor hun getoonde belangstelling. 

Hartverwarmend. Het adres voor kaartjes is: 

 

MC Slotervaart 

t.a.v. M.C. van de Kar-Ojevaar 

Postbus 90440 

1006 BK Amsterdam 

Afdeling D10, kamer 2 

 

Dank je wel 

 

Edje, we hebben van je genoten. 

 

Dank je wel. 

 

Ria, Dave 

 

 

Lees meer op pagina 3 >> 
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  Hooggeëerd publiek 

 

Ja mensen, wat hebben we genoten van iets dat we plusminus 8, 10 jaar hebben 

gemist! Het circus van KVS is terug. 

Een bonte stoet van figuranten, een knetterende gettoblaster, mooie verkleedde 

kinderen en trotse ouders liepen door een met ballonnen versierd kamp, zo over 

het voorstrand naar de prachtige versierde piste, met een werkelijk fantastisch 

beschilderd decor. En de voorstelling kon beginnen. 

Eerst stelde de dikke-dunne-directeur zijn circusmedewerkers voor aan het publiek 

en ja, daarna een gala aan diversiteiten van onze KVS-jeugd. Van dansjes, liedjes, 

jiujitsu en zelfs het doorzagen van een mooie jonge dame en nog zoveel meer. 

Een schat met de gewonnen bekers door onze topsporters, die helaas gestolen 

werd door de boeven, twee mooie olijke clowns, assistentes en natuurlijk twee 

jonge beloftevolle dj’s. En een politieagent die de boeven achternazat, om ze met 

hulp weer gevangen te krijgen en de mooie bekers terug te krijgen. 

Maar het bleek achteraf een liefdadigheidsdiefstal, ze wilden de bekers verkopen 

en de centjes aan de arme mensen geven. Een mooie gedachte die verkeerd was 

begrepen, dus moesten de boeven nu bestraft of beloond worden? Ze kregen in 

ieder geval slagroomtaart, veel taart. Dat ontaardde in gooi- en smijtwerk. 

Hilariteit, lol en plezier.  

Afsluitend met een dank voor de inzet van kinderen en ouders, werd afscheid 

genomen. Met de ‘grande finale’, een optocht van de circusartiesten en ja, jullie 

hebben jong en oud een fantastische middag bezorgd. Dat moet er toe leiden met 

zo’n enthousiaste groep mensen dit mooie evenement de komende jaren weer een 

vervolg te geven. 

 

 

 

Ik reken op jullie en natuurlijk ben ik trots op jullie. 

 

Groet, Ed 

 

Lees meer op pagina 4 >> 
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Beste sportvrienden 

 

De sport en spel dag voor de oudere jeugd was goed gepland op de heetste dag 

van deze vakantie ☺   

Er waren er zo’n 17 kinderen op tijd uit bed om aan verschillende leuke spellen 

deel te nemen.  

Helaas ook kinderen die het zonder afmelding laten afweten. Dat is niet echt leuk 

voor de organisatoren.  

Nienke, Hans en Theo hadden de leiding en van horen en zeggen was dit een leuke 

ochtend met spellen als Darten, Volleybal, Bouncehockey, Zakloopparcour etc.etc.  

Deze ochtend werd afgesloten met een verkoelend drankje en een overheerlijke 

tosti. ! Weer eens wat anders dan een medaille …   

Volgende week dinsdag 14 augustus is er de traditionele KVS atletiek dag voor 

kinderen van 4-14 jaar.  Om het één en ander nog voor te kunnen bereiden is de 

sluiting voor deze dag op Maandag 13 aug. 17:00 uur !  

Geeft je snel op voor deze dag met hele leuke onderdelen bij  458 (diana) 460 

(nienke) of 462 (talitha) . Ook ouders die willen helpen zijn van harte welkom zich 

aan te melden.  

Vervolgens krijgen we dan de federatieve atletiekwedstrijden bij KVA op Zondag 19 

augustus. Hiervoor zijn we al begonnen met trainen en hebben er nog 1 tegoed, nl. 

donderdag 16 aug om 10:30 uur. Ook hiervoor is de leeftijd van 4-14 jaar. Train 

lekker mee en geeft je favoriete onderdeel op, dan kijken wij of je hiervoor 

opgegeven kunt worden.  

• KVS atletiek dag op dinsdag 14 augustus van 4-14 jaar.  

• De strandloop op vrijdag 17 aug. (Mariëlle en Frans)  

• Atletiekwedstrijden bij KVA op zondag 19 aug.   

 

 

 

Linda, Nienke, Talitha, Hans en Diana 

 

Let’s play darts! 

 

Wegens een groot succes gaan we nog een avond darten. Stiekem hopen wij op nog 

meer deelnemers. Dus dames en heren.... Geef je op en doe gezellig mee. Hoe je 

het spel moet spelen word nog een keer uitgelegd tijdens de avond.  

Graag opgeven voor 15 augustus.  

De avond is donderdag 16 augustus en we starten om 20.30 uur.  

Deelname vanaf 16 jaar 

 

Tot dan!!!  

 
Groetjes De Sportcommissie 

 

Lees meer op pagina 5>> 
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Van het bestuur 

 

Bij deze willen wij u informeren over een aantal onderwerpen. 

 

1. Kampindeling 

Het staanformulier dient voor 1 juni ingeleverd te zijn bij de 

ledenadministratie. Het toekennen van plaatsen gaat op basis van 

anciënniteit. Op het staanformulier kunnen leden hun wens kenbaar maken. 

Hier kunnen geen rechten aan ontleend worden. Wij zijn met elkaar in 

gesprek om de kampindeling anders te organiseren. Meer informatie 

hierover krijgt u tijdens de Algemene Ledenvergadering (ALV) in maart. Als 

uitgangspunt voor de nieuwe kampindeling geldt de definitieve 

kampindeling van het voorgaande jaar. 

 

2. Kampcontrole  

Omdat de voorgaande jaren de resultaten van de kampcontrole optimaal 

waren, hebben we dit jaar besloten om om de 10 huisjes te controleren. 

Tevens hebben wij de huisjes van de aspirantleden en de nieuwe units 

gecontroleerd. Onze bevindingen zijn aan de bewoners kenbaar gemaakt, 

maar deze worden niet gepubliceerd in de BP i.v.m. de privacy. De 

geconstateerde gebreken zijn door de bewoners opgelost. Het kan zijn dat 

er zaken zijn die wij over het hoofd hebben gezien. Ieder heeft een eigen 

verantwoordelijkheid om zijn eigen huisje en omgeving veilig en netjes te 

houden. Dit is geheel conform het Huishoudelijk Reglement (= HHR). Indien 

u zich stoort aan uw omgeving, dan kunt u dit uiteraard ook zelf 

bespreekbaar maken met uw buren.  

We hebben een volledig overzicht gemaakt van de aanwezigheid van de 

trappen. Waar nodig ondernemen wij actie. 

 

3. Netheid en veiligheid 

Wij hebben vernomen dat er bezorgdheid is in het kamp over welke spullen 

wel of niet opgeruimd moeten worden in kasten en welke spullen wel of niet 

buiten geplaatst mogen worden. Wij begrijpen deze bezorgdheid. De 

hoeveelheid spullen die mensen achter hun huisje bewaren groeit. Er is in 

het HHR niet beschreven wat wel of niet acceptabel is  (bijv. hoeveel m
2

 

buitenopslag is toegestaan). Wat mag wel of juist niet: mag een kruiwagen, 

een loungeset of een barbecue, een kinderglijbaan of een trampoline? Wat 

vinden we aanvaardbaar? 

Wij zijn op zoek naar ongeveer 5 leden die mee willen denken over het 

vormgeven van richtlijnen. U kunt zich opgeven bij Irene (516) of Martin 

(473). Tevens doen wij bij deze een oproep voor 1 of 2 personen die in het 

voor- en naseizoen het reilen en zeilen van het kamp in goede banen willen 

leiden. Denk bijvoorbeeld aan vragen over beschoeiing e.d. Graag ook 

opgeven bij Irene of Martin.  Het is noodzakelijk maar ook prettig dat er aan 

het begin van het seizoen een aanspreekpunt is voor vragen. 

 

 

Lees meer op pagina 6>> 
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4. Toiletten 

De toiletten zijn geprivatiseerd. Dit betekent dat de vlonders rondom het 

toilet nu eigendom zijn van KVS. Dit brengt met zich mee dat wij zelf alle 

kosten moeten betalen van het vervoer, opslag, onderhoud en vervanging. 

De 3 andere verenigingen hebben besloten om de vlonders te vervangen 

door stelconplaten, omdat het veel geld bespaart. De stelconplaten kunnen 

blijven liggen in de winter en ze hebben geen onderhoud nodig. Onze 

vlonders zijn niet in al te beste staat en daarom willen wij ook overgaan tot 

het plaatsen van stelconplaten. De stelconplaten worden alleen volgend jaar 

gratis gelegd. Dit bespaart ons heel veel geld. Inmiddels is er een 

werkgroep/commissie in het leven geroepen om mee te denken over de 

realisatie.  

 

5. Kluphuis 

Er is klein onderhoud gepleegd door onze eigen leden, maar helaas komt er 

nu ook groot onderhoud aan. We verwachten dat dit veel geld gaat kosten. 

We hebben de clubhuiscommissie gevraagd om drie offertes aan te vragen 

bij verschillende ondernemers. Deze offertes worden door ons inhoudelijk 

en qua prijs met elkaar vergeleken. Na overleg met de clubhuiscommissie 

wordt er een beslissing genomen. De offertes hebben wij nog niet 

ontvangen.  

 

6. Notulen federatie vergaderingen 

De notulen van de federatievergaderingen zijn openbaar zodra ze 

goedgekeurd zijn.  

Deze zullen worden gepubliceerd op de website.  

 

7. Huishoudelijke mededelingen 

30 augustus buldozerpad vrijmaken, afrit F4 vrijhouden 

1 en 2 september dijkschotten, trappen, vlonders e.d. van de 

bouwhuisjes mogen opgeruimd worden 

4 september 1
e

 rijdatum KVA-Voorwaarts 

8 en 9 september De bezitters van de bouwhuisjes mogen afbreken en 

de unitbezitters mogen de trappen, vlonders, 

dijkschotten e.d. opruimen 

12 september 1
e

 rijdatum KVS-Helios 

15 en 16 

september 

De klep van de unit mag omhoog 
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Op hete kolen 

 

Volgende week zaterdag 18 augustus is het zover de 2
de

 KVS BBQ. 

Tot nu toe hebben wij 70 aanmeldingen dus dat is top, nog niet iedereen heeft 

betaald dus heb je dat nog niet gedaan kom dat snel even doen! 

Er is nog ruimte dus als je zin hebt geef je dan nog op dit kan tot woensdag 15 

augustus bij huisje 478.  

Helaas zijn wij genoodzaakt ook voor de kinderen € 10 te rekenen aangezien het 

vlees precies is afgestemd op het aantal mensen dat er komen als je, je eigen vlees 

wilt delen met je kinderen mag dat natuurlijk wel of 1 pakket voor 2 kinderen kan 

ook. Dit om te zorgen dat niet iemand straks mis grijpt. 

Wij hebben een compleet pakket besteld bij A-Z barbeque. Dit is inclusief borden 

en bestek en deze mogen vuil terug dus geen afwas achteraf. 

Het enige wat nog roet in het eten kan gooien is het weer maar dat komt gezien de 

afgelopen weken en de voorlopige weersvoorspellingen wel goed. 

Voor aanvullende informatie hou het informatiebord bij de toiletten in de gaten. 

Wij zijn nog wel op zoek naar mensen die willen helpen. Voor o.a. bar, barbecue, 

alles klaar zetten, vlees rondbrengen en hand en spandiensten graag even 

aangeven zodat ik een planning kan maken. 

 

Rudy Meijer 

 

Gerards droogtrommel 

 

Op verzoek van Corine Weerman stuurden Loes en George een mooie 

taalopmerking van Gerard van de Peppel in. Heeft u er ook een? Mail naar 

boulevardpers@kvstrandgenoegen.nl 

 

Gerard kwam dagelijks meerdere keren bij ons voorbij en altijd een persoonlijk 

woord. Toen de groeiende buikomvang bij George en Gerard ter sprake kwam 

vanwege het goede leven bij KVS, sprak hij: "Ach  man, maak je niet druk. Vroeger 

had ik een wasbord en nu een droogtrommel!" Of die ontwapenende opmerking er 

toe heeft bijgedragen weet ik niet, maar de droogtrommel van George heeft 

inmiddels een grotere capaciteit! 

 

Petje af voor Koffie à Go-Go  

 

Lieve Paul, 

 

Je Koffie à Go-Go was weer fantastisch, het was genieten geblazen! Wat een werk 

moet je hebben gehad aan al die film- en serie tunes. Petje af (of op)! Daar kan Leo 

Blokfluit nog een puntje aan zuigen... 

 

Helaas is mijn vakantie voorbij en moet ik weer werken. Dan zit ik de 

donderdagochtenden vanuit het VUmc jaloers aan jullie in 't Kluphuis te denken.... 

Hopelijk doe je het volgend jaar weer! 

 

Dank, dank, dank! Ook aan je lieftallige assistentes (tante) Janny en Sarah en de 

dames en Heer van de puntentelling. 

 

Annita 
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Snufje voor bij de koffie 

 

Na vorige week wat zoetigheid voor bij Paul's muzikale koffie-uurtje gebakken te 

hebben, had ik beloofd dat deze week weer te doen. 

 

Mijn voorpret begon dus woensdagmiddag reeds, met het bakken van bananen-

pecancake en rumrozijnencake. Of eerlijk gezegd, met het assistéren daarvan. 

Ik had namelijk hulp van het vermakelijke Trio Baken. Vier, zes en zeven jaar oud, 

die het meeste werk verzet hebben.  

Eigenlijk had ik een date met de middelste, Pippa, die gek is op bakken en koken, 

maar haar zusjes wilden ook helpen. Aldus geschiedde, drie musketiers in mijn 

huisje.  

Drie súpergezellige, uitermate pientere en humoristische dametjes die om de beurt 

een schepje van het een of het ander in de schalen deden en per toerbeurt in het 

beslag roerden. 

De opdracht aan een slimmerd van 7 moet je natuurlijk wel duidelijk uitleggen. Lola 

is echt een kei in rekenen. Ik had haar dus de opdracht gegeven om uit te rekenen 

wat alles in het recept maal 1 1/2 was, zodat we de cakevorm flink vol konden 

gieten.  

Dus 100 gr. kokosbloesemsuiker werd 150 gr, 2 eieren werden er 3 etc. etc. 

Achteraf begreep ik de vraag: "wat doe ik met een snufje?" Ik zei dat een snufje 1 

1/2 snufje werd maar dat 2 snufjes ook prima was. 

Ondertussen kon ik snel even buiten in het gangetje, uit het zicht, "een frisse neus" 

halen. Toen ik na pakweg 3 minuten de kameel gedoofd had en een kauwgompje 

had genomen, riep ze: "Klaar! Het is 981" 

Tja, die had ik niet verwacht. "Alles maal 1 1/2" is natuurlijk: 

125 (gr) + 125(gr) + 200(gr) + 2 (snufjes) + 100(gr) + 100(gr) + 2 (eieren)= 

654. Plus de helft daarvan erbij opgeteld = 654 + 327= 981 !!! 

Een recept waar je U tegen zegt, eat your heart out Ron Blaauw... 

 

De meisjes hielden angstvallig in de gaten dat ze geen rumbeslag op hun vingers 

kregen. Ik had ze namelijk -op de vraag waarom je eigenlijk pas vanaf je 18e 

alcohol mag drinken- uitgelegd dat een "hersenprofessor" op mijn werk (een 

wereldwijd gerenommeerd neuroloog) zegt dat je hersenen groeien tot je 24e jaar 

en je tot die tijd ook slimmer wordt. Dat op jonge leeftijd veel alcohol drinken dat 

proces afremt. De schrik bij de jongste, Pitou, was dan ook groot toen ze de 

rozijnen door het beslag roerde en ze een drupje beslag op haar vingertje kreeg, 

dit aflikte en zich toen realiseerde dat er rum door de rozijnen zat. Geschrokken 

vroeg of ze nu niet dronken werd. Ik antwoordde van niet, dat het maar heeeel 

weinig was en alleen in de rozijnen zat. Haar antwoord was: "maar ik wil wél slim 

worden...."  

Nu zijn deze 3 meiden al heel erg slim dus Jorrit en Eline kunnen met een gerust 

hart de drankvoorraad op een meter hoogte in de kast zetten. 

 

Nadat de baksels waren afgekoeld en de meiden klaar waren met de 

atletiektraining kwamen ze het resultaat van hun noeste arbeid proeven.  

Die ene mocht natuurlijk niet, dat snapt u. Maar die gezonde, de 

bananenpecancake werd vol verwachting aangesneden en geproefd. 

En toen zag ik 3 smoeltjes die erg probeerden te verhullen dat..... 

ze geen banaan lusten!  

Ik dacht dat ik er in bleef..... :-) 

 

Bij Paul's Koffie à Go-Go is schier alles  opgegeten er is niemand dronken naar huis 

gegaan (alleen Barbara liep een beetje raar, daar zet ik m'n vraagtekens bij). 

 

Pippa, Pitou en Lola, tóp gebakken, dikke complimenten meiden. Ik heb een 

geweldige middag met jullie gehad!  

 

     Annita 

 


